
Generalforsamling i Jyderups Fremtid den 1. maj 2023 kl. 19.00 på Jyderup Præstegård.

Deltagere (bestyrelsen): Claus-Jørgen Sørensen, Niels Agerbo, Lars K. Kristjansen, Anja Edelslund 
Birkebæk, Michael Rasmussen, Leise Steensen og Steffen Kisselhegn

Der deltog ca. 50 medlemmer fra foreningen.

1. Valg af dirigent

Steen Steensen blev valgt som dirigent af forsamlingen.

2. Bestyrelsens beretning

Formanden gennemgik bestyrelsens beretning. Der var ingen kommentarer fra forsamlingen til 
beretningen. 

Bestyrelsens beretning af vedlagt referatet som bilag.

3. Fremlæggelse af revisionspåtegnet årsregnskab til godkendelse

Kassereren gennemgik regnskabet for forsamlingen. 

Forsamlingen havde ikke bemærkninger til regnskabet, men Charelius Vin bad om, at bestyrelsen 
uddybede Royalty på Jyderups Jul. Kassereren forklarede, at Jyderups Fremtid først får Royalty, når 
hele lageret af Jyderups Jul er solgt.

Regnskabet blev godkendt af forsamlingen. 

Regnskabet for 2022 er vedlagt referatet som bilag.

4. Fremlæggelse af budget og fastlæggelse af kontingent

Kassereren gennemgik budget for 2023 for forsamlingen. 

Bestyrelsen indstillede, at kontingentet fastholdes til 100 kr. 

Kontingentbetaling blev godkendt af forsamlingen.

Budgettet for 2023 er vedlagt referatet som bilag.

5. Indkomne forslag og vedtægtsændringer: 

Ingen indkomne forslag.

6. Valg af bestyrelsesmedlemmer:



Der var 4 bestyrelsesmedlemmer på valg. Alle bestyrelsesmedlemmer på valg ønskede genvalg. De 
4 kandidater blev uden modkandidater genvalgt til bestyrelsen for yderligere 2 år:

Claus-Jørgensen Sørensen
Michael Rasmussen
Steffen Kisselhegn
Niels Agerbo

7. Valg af 2 kritiske revisorer og suppleant

Gitte Rasmussen blev valgt som kritisk revisor på den ordinære generalforsamling i den 23. august 
2021 og var derfor på valg. Bestyrelsen indstillede genvalg til Gitte Rasmussen, som blev genvalgt 
uden modkandidater. Mogens Justesen der blev valgt på den ekstraordinære generalforsamling i 
2021, kommer på valg i 2024. Forsamlingen besluttede bestyrelsens indstilling.

8. Eventuelt

Et medlem spurgte til muldtoilet og bålplads på campingpladsen. Niels Agerbo svarede, at der 
kommer et muldtoilet, og at der etableres bålpladser ved shelters senere.

Mogens Justesen tilbød et møde med den midlertidige nye borgmester og Mogens. Han orienterede 
også om, at en entreprenør vil bygge 73 boliger ved Adamsgården (både høj, lav m.v.)

Et medlem spurgte til skraldespande ved Hundeskoven, så hundeposer ikke bliver smidt i naturen. 
Et medlem spurgte til, hvem der skulle tømme skraldespandene. Søren Bøtker svarede som 
projektansvarlig for Hundeskoven, at spørgsmålet har været oppe mange gange, men der er ingen, 
der vil tømme skraldespande. Det skal være frivillige, der tømmer. Søren appellerede til, at alle, der 
anvender Hundeskoven, tager deres skrald med og hjælper med at samle skrald op efter dem, der 
ikke kan finde ud af at tage deres skrald med. 

Søren Bøtker takkede Jyderups Fremtid for at stå for mellemfinansiering af Hundeskoven. Søren 
Bøtker takkede også for det gode samarbejde mellem Jyderups Fremtid og Charelius Vin mht. 
samarbejdet om Jyderups Jul.

Formanden takkende Steen Steensen for at have været dirigent på mødet


